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USA: „Díváme se na PROCES, který má za cíl zcela zdiskreditovat USA a to na ideologické i
konceptuální úrovni (!!!) v očích celého světa a nějaký Trump a Biden jsou pouze herci v této
divadelní hře.“

Pokud se zabýváte Koncepcí společné bezpečnosti (KSB), tak jste jistě narazili na desítky zmínek
mých kolegů o tom, že Trump určitě vyhraje, protože je kádrem Globálních elit (GE) a jeho cílem je
odstavit od řízení US státní elity, tedy neokony a zbavit tak USA světové hegemonie. Málokdo si
ovšem uvědomuje, že US státní elity byly strukturou, kterou celá desetiletí GE používaly k řízení a
ovládání světa a jsou tedy do určité míry stále jejich lokaji. Byly tím pověstným „světovým četníkem“.
Jenže když dáte někomu moc a informace pouze potřebné k řízení davů a k dispozici neomezené
prostředky technosféry, tak ho časem jeho atrofovaná mravnost přivede ke krizi. V tomto případě k
hrozbě jaderné války, kdy jen ti největší pitomci nevěří, že by např. Clintonová svou stupiditou
nerozpoutala válku s Ruskou federací. A právě proto musel přijít Trump a tuto „elitu“ odstavit od
řízení.

Jenže, když chcete něco ovládat a stojíte v pozadí (nedáváte rozkazy přímo, což je vaše nevýhoda, ale
paradoxně i síla, protože jste „neviditelní“), ve stínu a vše řídíte za pomoci konceptuální a
ideologické moci, tak potřebujete nějakou strukturu, která bude vykonavatelem vašich cílů. Novým
Hegemonem bude a již je, Čína.
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Co musel Trump jako prezident směrem k Číně logicky udělat? Může z hlediska průmyslu pracovat
nový Hegemon pro toho odcházejícího, může mu dělat jednu velkou montovnu, předvýrobu?
Samozřejmě, že ne. Proto Trump začal zpřetrhávat vazby na tuto zemi, provokoval, vytvářel sankce,
stahoval výrobu zpět do USA a tím získala Čína nezávislost na USA v této konkrétní a důležité
oblasti.

Jaký mají nyní vztah USA, díky Trumpovi, s Čínou? Jedním slovem napjatý a to hlavně kvůli různým
sankcím, vypovídání smluv atd. Co ale když bude úkol splněn, Čína již nebude montovnou USA (díky
čemuž po celé roky získávala zdarma jejich technologie, což byla příprava na jejich hegemonii)?
Může zůstat v čele USA vlastenec, byť kádr GE, ale nenávidějící Čínu? Nového Hegemona nesmí nic
brzdit v „rozletu“, tedy žádné sankce, napjaté vztahy, námořní a obchodní blokády, vysoká cla a
podobné kratochvíle.

Jaký vztah má k Číně Biden? Jeho syn Hunter (v překladu Lovec) s ním letěl v roce 2013 vládním
letadlem (!!!) do Číny, protože je spoluzakladatelem společnosti BHR Partners, čínsko-americké
investiční firmy, která má podporu čínské státní banky (!!!) Bank of China. Byl to střet zájmů? Jako
hrom a dokonce to tisk tenkrát Bidenovi st. vpálil (ale jen tak zlehka a opatrně). Co tvrdí Biden o
Číně? Že nepředstavuje hrozbu ani konkurenci USA (porovnejte s tím, co o ní říká Trump)! Co se
šířilo po celou dobu předvolební kampaně americkým pro-trumpovským tiskem? Biden je agent Číny
a ta financovala i Demokratickou stranu.

Koho byste tedy, být GE, chtěli mít v Bílém domě, když máte za cíl zvednout Čínu? Jejího nepřítele a
nebo naopak slouhu, který se proti ní nikdy nepostaví, už kvůli svým finančním zájmům?

Někteří lidé, co o sobě tvrdí, že „studují“ KSB, neustále hodnotí osoby a vůbec je nezajímají
PROCESY, které se odehrávají pouze za jejich přispění. Zajímá vás, jestli vaše auto vyrobil Pepa nebo
Karel? Nejde spíše o to, že si kupujete konkrétní značku (výsledek výrobního procesu) s konkrétními
vlastnostmi? Vůbec vás nezajímá jaké konkrétní ruce to auto vyrobily, ne? GE fungují zcela stejně –
JFK byl např. jejich kádr a hodil se k zastavení tzv. Kubánské krize, když se ale začal montovat do
jejich globálního řízení a ještě jej zkoušel informačně ozvučit, tak nešlo neposlat „vzkaz“ pro ostatní
(22.11. 1963).

„Trump je kádr GE a Biden je neokon, tak musí vyhrát ten Trump a hotovo a proto si budu vymýšlet
pitomosti, jen aby to „sedělo“. Mluvil o tom kdysi analytik Pjakin a tak to prostě musí být, protože já
si přeci utvářím světo-názor jen a pouze na základě jeho pořadů a pak si „svou“ mozaiku jen doplňuji
dle toho, aby to korelovalo s ním“ -To je stupidita a nemá to nic společného s KSB. Vždyť ten Pjakin
na konci úplně každého pořadu vyzívá ke čtení „tlustých knih“ KSB, aby jeho pořad nebyl zapotřebí!
Proč to většina nedělá?

Zpět k „volbám“ v USA. Dochází a i nadále bude docházet, ke změnám středisek koncentrace řízení,
tedy těch pověstných Hegemonů, přes které GE provádí své celosvětové řízení. USA neboli
„Rozpojené státy americké“ a UK neboli „Velká“ Británie (nástroj úpadku – Brexit + koronavir
nového typu) končí a mají nastoupit noví. U Číny se to daří, ale u Íránu nikoliv, protože všechny
procesy, které k tomu měly vést byly zlikvidovány Putinem (vojenské angažmá v Sýrii a tím zastavení
IS i plánovaná dehonestace sunnitského Islámu i gargantuovská migrace).

Zpozdilec se samozřejmě zeptá: “Cože? Primitivní Írán, jo? Si děláš srandu Novák, ne?” Samozřejmě
nejde vůbec o Írán jako území, ale o vystřídání sunny šiítismem, o likvidaci radikálního wahábbismu
(tedy o tzv. ideologickou moc). Islámské státy se měly sjednotit pod vlajkou toho „pravého“ Islámu a
získat časem díky migraci a servilním politikům EU (vzpomínáte na tu až chorobnou propagaci
Islámu ve školách na Západ od nás?), vliv nad Západní Evropou. Představte si země jako SA, Katar,
Emiráty, Turecko (!) pod jednou ideologií. Že na to nemají svou technosférou? Tu měli získat právě



ovládnutím Západu. Zpozdilec si opět představí, jak se snaží „zaostalí“ muslimové převálcovat
ekonomicky silnou EU, jenže to je mylná představa. Koronavir, přátelé. Pomocí agendy okolo nemoci
C19 jde Evropa mílovými kroky z výsluní a začne se ekonomicky více přibližovat těm „zaostalým“,
kde sice C19 také mají, ale nepoužívají ji jako „inFormační pandemii“, tedy nástroj řízení davu, ale
jen jako skutečnou nemoc.
Jaký má vztah k Íránu Trump? Nejhorší možný, hlavně poté, co nechal zlikvidovat jejich legendu
Sulejmáního (který se již nehodil z hlediska dalšího vývoje). A jaký Biden? Netají se tím, že by znovu
obnovil jadernou dohodu s Íránem!!! Co myslíte? Pokud chtějí GE pozvednout Írán, koho potřebují
mít v Bílém domě? Jeho zarytého nepřítele, který jako vrah legendy nebude moci nikdy s íránskými
představiteli jednat a nebo naopak osobu, co si s nimi sedne k jednacímu stolu jako partner?
https://www.israel.cz/lang_cs/aktualita/1/14490/

Pozorný čtenář si jistě položil otázku: Fajn, ale tomu vzestupu Íránu ještě něco brání, ne? Není to
Izrael? H. Kissinger, nejvýše postavený kádr GE, který je „vidět“, v minulosti přeci „predikoval“ (ve
skutečnosti ohlásil budoucí vývoj, protože pokud se na něčem podílíte, tak rozhodně nepredikujete,
protože znáte dopředu záměry a cíle), že stát Izrael zanikne! Víme, že GE si nepřejí jadernou válku
(ve které by shořely také), takže rozvrat musí přijít ZEVNITŘ tohoto státu. A začátkem je ekonomicky
jej silně poškodit (nemají tam momentálně třetí lockdown a to s nejpřísnějšími pravidly na světě?),
neboli 4. Priorita řízení. Pak jej zbavíte spojenců, tedy USA, v tomto případě přesněji Trumpa, kdy i
jeho dcera je vyznáním „judaista“ a postavíte do čela Bidena, který si jako poradce přivede do BD
tuto osobu, která podporuje zabíjení izraelských civilistů:
https://www.israel.cz/lang_cs/aktualita/1/14469/

Myslíte si, že nad Iniciativou Trojmoří budou mít hlavní slovo Poláci se základnou US army na svém
území jako
podporou? https://www.novinky.cz/volby/usa/clanek/vitezstvim-biden-krute-zklamal-varsavu-4034408
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Možná, že je již jasnější, proč musel odejít Trump z Bílého domu. Není to díky tomu, že vyhrály US
státní elity, jak vám sofistikovaně „vysvětlí“ osoby, které zapomínají číst ty „tlusté knihy“ KSB, ale
proto, že dnes již Trumpa nemohou (alespoň nyní) potřebovat.

Biden navíc podporuje org. Black Lives Matter, klaní se černochům, podporuje homosexuály, je pro
regulace, zvyšování daní a chtěl by přijmout 11 miliónů (i toto číslo by mohlo leckomu napovědět pro
koho ve skutečnosti pracuje) migrantů. Kdo tedy USA více zakonzervuje, poníží potenciál, zevnitř
rozerve a ještě víc zadluží? Evidentní neomarxista a nebo vlastenec Trump? A proč je tedy nutné pro
GE, aby byl právě Biden v Bílém domě?

Co je největším problémem? Biden dostane i kufřík s klíčky k odpálení jaderných hlavic. A právě
proto, aby je hned nepoužil, bylo nutné ještě na konci Trumpova období, hekticky vyměnit řídící
kádry v Pentagonu a rozpoutat akci „Kapitol“, aby Biden zdědil politicky rozdělenou zemi se
spoustou problémů a ani ho nenapadlo se dívat/expandovat jinam. Své „studenty Šmídy“ již mají obě
strany – v Kapitolu zemřela jak pro-trumpovská veteránka, tak jeden z policistů. Vzpomínáte jak to
začalo na Ukrajině? Nejdříve bylo zastřeleno několik demonstrantů a pak vzápětí i policistů. V
následném chaosu tenkrát zcela zanikla informace v místním (ale i našem) tisku, že jak jedni, tak
druzí, byli zastřeleni ze stejných zbraní.

Jak dokáže váš kůň vždy vyhrát v dostihu? Když jste stínovými majiteli všech jezdeckých klubů a
stájí, které se jej zúčastní. Není pak možné, abyste prohráli.

Pokud se díváte na probíhající PROCESY, tak je vše celkem jasné, pokud lpíte pouze na osobách,
které jsou k těmto procesům (mnohdy i protichůdným) použity, tak nikdy neuvidíte objektivní realitu,
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ale jen to, co chcete vidět a co si promítáte do svých „miláčků“.
Rada pro lidi, kteří se chtějí zabývat globální politikou – sledujte Pjakina vždy až několik týdnů
zpětně a pouze si porovnávejte svou mozaiku s tou jeho. Jinak jí budete ovlivněni, neuvidíte
vlastníma očima a budete si realitu „upravovat“ dle něho a tím svou míru chápání nepozvednete.
Pojedete v jeho algoritmu, který nemusí být vždy zcela přesný (z vašeho ne-ruského úhlu pohledu o
to více). Dále je nutné vědět, že on pracuje na Putina, zatímco mnozí „naši konceptuálové“ se shlédli
v kádrech GE a myslí si, že jsou s tím Pjakinem na stejné lodi. Ne, nejsou. GE i jejich kádry jsou na
opačné straně barikády.

Vidíme pád Západu v přímém přenosu. Je jen na nás, jestli se necháme strhnout s ním.

Zkuste ty knihy začít číst, klidně v pořadí, v jakém jsou uvedeny
http://leva-net.webnode.cz/prace-vp-sssr/
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